
 

 

 
Protokoll fra årsmøtet 2023  
 
Tid: 17. april 2023 kl. 17:00. 
 
Sted: Kirkestua i Voksen kirke, Jarbakken 7.  
 
Før årsmøtestart fikk årsmøtedeltakerne tilbud om å vandre opp Mærradalen til Voksen 
kirke. Ti deltakere var med på turen. 
 
Ida Fossum Tønnessen og Mærradalsbekken Venner var vertskap for årsmøtet. Ida ønsket 
velkommen til Voksen kirke. Kirkestua var pyntet med flagg i anledning av at Amund 
Kveim er tildelt St. Hallvardmedaljen 2023.  
 
Før årsmøtestart var det bevertning. Kantor Ådne Svalastog spilte.  
 
 
Til stede:  
 
Anne Evandt   Lysakerelven 
Ida Fossum Tønnessen Mærradalsbekken 
Kjell Fr. Jacobsen  Mærradalsbekken 
Gerd Lindeberg  Hoffselven 
Mette Sjølie   Hoffselven 
Øivind Brådalen  Hoffselven 
Kari Dogger   Frognerelven 
Unni Eriksen   Frognerelven 
Erik Østlyngen  Akerselva 
Aslak Malmåsen  Akerselva 
Per Østvold   Akerselva 
Sidsel Andersen  Hovinbekken 
Helen Svensson  Alna 
Helge Braathen  Alna 
Amund Kveim  Østensjøvannet 
Leif-Dan Birkemoe  Østensjøvannet 
Trine Johnsen  Ljanselva 
Anker Johnsen  Ljanselva 
Arne Lunde   Ljanselva 
Arne Andersen  Ljanselva 
Frithjof Funder  Ellingsrudelva 
John Stensgaard  Ellingsrudelva 
Ulf Fredriksen  Rådgiver 
 
Gjester: 



 

 

 
Terje Laskemoen, BYM 
Anne Bjørnebye Vik, Røa Vel 
Ådne Svalastog, kantor i Voksen kyrkje og landskapsarkitekt.  
 
I alt 26 personer. 
 
Per Østvold ønsket velkommen til årsmøte. Før formell konstituering og åpning av 
årsmøtet ga han ordet til Ida Fossum Tønnessen, som viste en PP-presentasjon om 
Mærradalsbekken.  
 
Ida viste til den øvre delen, som trenger en ny reguleringsplan. Arbeidet med denne er nå 
stoppet fordi Gravferdsetaten ikke ville være med på omregulering av noe av området som 
er regulert til gravferdsformål. Dette området er sentralkirkegård for Oslo vest. EBY 
forvalter området i dag, men sitter ikke på fagkompetanse. Dette er et verneverdig 
edelløvskogsområde, og Oslo Elveforum og Røa vel har siden 2017 ønsket en annen 
forvaltning av deler av dette området. Saken ble tatt opp i SaFoVa 12. april. Etatene vil 
vurdere hva som nå kan gjøres. 
 
Anne Bjørnebye Vik, Røa Vel, ga en kommentar. 
 
Per Østvold ga deretter ordet til Terje Laskemoen, avdelingsdirektør i BYM. Laskemoen 
holdt deretter foredraget «Forvaltning av vassdragene i byggesonen». Etter foredraget 
svarte Laskemoen på spørsmål.  
 
Deretter startet behandlingen av årsmøtesaker.  
 
1. Konstituering 
 
Per Østvold ledet konstitueringen. Det ble foretatt navneopprop. 
 
A. Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Det var ingen merknader til innkallingen eller sakslista. Godkjent. 
 
B. Valg av møteleder og referent 
 
Per Østvold ble valgt til møteleder og Helen Svensson til referent. 
 
C. Valg av to personer til å skrive under årsmøteprotokollen 
 
Kari Dogger og Erik Østlyngen ble valgt til å skrive under årsmøteprotokollen. 
 
2. Årsberetning for 2022 
 
Møteleder gikk igjennom årsberetningen.  
 
Årsberetningen ble godkjent med følgende merknader/endringer: 
Per legger inn eventuelle endringer som kommer innen fristen 24. april. 
 
3. Regnskap for 2022 
 
Møteleder gikk igjennom regnskapet og viste til revisors uttalelse.  



 

 

 
Regnskapet ble godkjent uten merknader.  
 
4. Budsjett for 2023. 
 
Møteleder gikk igjennom utkastet til budsjett. Budsjettet ble godkjent med følgende 
endringer: 
 
- Budsjettposten bevilgninger til elvegruppene økes til 40.000. 
- Revisor har glemt å sende faktura for de to siste regnskapsårene. Vi vil ikke få faktura for 
2021, men for 2022 og 2023. Budsjettposten revisor økes til 16.000 (8.000 x 2). 
 
5. Valg 
 
Sidsel Andersen la fram valgkomiteen innstilling:  
 
 
Styrets medlemmer  
Per Østvold, leder – Akerselva  
Helén Svensson, nestleder – Alna (ny) 
Ellen Jacobsen, kasserer – Mærradalsbekken  
Sidsel Andersen, – Hovinbekken 
Trine Johnsen – Ljanselva 
John Tibballs – Lysakerelva 
Amund Kveim – Østensjøvannet 
Kari Dogger – Frognerelva  
 
Varamedlemmer   
1. Gerd Harriet Lindeberg - Hoffselven 
2. Harald Lundstedt – Gjersjøelva 
3. John Stensgaard – Ellingsrudelva (ny) 
 
Rådgivergruppe med møterett:   
Are Eriksen, Ida Fossum Tønnessen, Leif Bertnes, Ulf Fredriksen, Leif-Dan Birkemoe, , 
Eivind Bødtker, Frithjof Funder, Arin Borgen, Terje Wold, Vidar Berget og Bo Wingård.  
     
Kontakt for vellene:  
Eivind Bødtker 
 
Kontakt til Bærum Elveforum: 
Bo Wingård 
 
Revisor:  
BDO AS, Vika Atrium, Munkedamsveien 45, PB 1704 Vika, 0121 Oslo 
 
Valgkomitéen har bestått av Leif Bertnes, Bo Wingård og Sidsel Andersen  
 
Valgkomiteens innstilling ble godkjent, og alle kandidatene ble valg ved akklamasjon.  
 
Som ny valgkomite ble valgt: Eivind Bødtker, Vidar Berget og Sidsel Andresen.  
 
Per Østvold takket for fornyet tillit og et godt samarbeid. 
 



 

 

Per takket Sidsel Andersen for godt arbeid som nestleder, og overrakte blomster. 
 
Per takket Unni Eriksen, som ikke ønsker å fortsette som rådgiver, og overrakte blomster. 
 
Per takket deretter Ida Fossum Tønnessen, som har forberedt årsmøtet på beste måte. 
 
Møteleder erklærte deretter årsmøtet for avsluttet.  
 
 
 
_______________________   _______________________ 
Kari Dogger      Erik Østlyngen  


